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 Beantwoording vragen tijdens beeldvormende commissie 3 juni over MPP Buitenruimte  
  

 
 
Tijdens de beeldvormende commissievergadering over het Meerjarenprojectenplan 
Buitenruimte Aalsmeer 2025-2028 van 3 juni 2025 zijn twee vragen gesteld over het 
project Kadeverbetering Kudelstaartseweg. In deze memo vindt u de antwoorden op deze 
vragen. 
 
1. De Kudelstaartseweg wordt afgesloten tijdens de werkzaamheden. Eerder was 
er sprake van mogelijk verkeer via het fiets- en voetpad laten rijden of het 
instellen van eenrichtingsverkeer. Waarom gaat dat niet door? 
De aannemer voor de Kudelstaartseweg gaat nog in overleg met de gemeente een 
bereikbaarheidsplan maken. Uitgangspunten daarbij zijn dat gestreefd wordt naar het zo 
goed mogelijk bereikbaar houden van de woningen voor de aanwonenden en hulpdiensten 
en het waarborgen van de verkeersveiligheid en een veilige werkomgeving. Op welke 
manier dat vorm krijgt, moet dus nog in detail worden bepaald. Het ligt wel in de lijn der 
verwachting dat doorgaand verkeer zal worden omgeleid en dat de kruising Bachlaan-
N231 zwaarder belast wordt dan wanneer de Kudelstaartseweg gewoon open is. Tijdens 
het vervangen van de riolering moet een flinke sleuf worden gemaakt in het asfalt. Het 
instellen van eenrichtingsverkeer lijkt tijdens deze fase in elk geval niet realistisch. 
Autoverkeer via het fiets- en voetpad leiden lijkt hierbij ook een te groot risico. Bij eerdere 
werkzaamheden heeft dit geleid tot een ongeval. 
 
2. Als de aannemer klaar is met de werkzaamheden en de weg weer toegankelijk 
is, zijn dan ook alle nutsbedrijven klaar met hun werkzaamheden, of wordt er 
daarna nog meer overlast verwacht voor de bewoners? 
Voor zover wij nu weten, zijn alle nutsbedrijven dan ook klaar met hun werkzaamheden. 
Het is echter niet uit te sluiten dat er tegen die tijd opnieuw initiatieven vanuit 
nutsbedrijven zullen komen om werkzaamheden uit te voeren.  
 
Wij gaan ervan uit u hiermee voldoende geïnformeerd te hebben. 
 
Burgemeester en wethouders van de gemeente Aalsmeer, 
de secretaris, de burgemeester, 
 
drs. Sj. Vellenga mr. G.E. Oude Kotte 
 
 
Dit document is elektronisch ondertekend. Zie de elektronische handtekening(en) 
rechtsboven op pagina 1. 
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